
Beszámoló  Ellenőrző Bizottság 

a TTK HÖK 2015. 12. 01én tartandó Küldöttgyűlésére  
 

Személyi és időrendi bontás: 

Őri Bálint: 

 

Józsa Kornél: 

● rendszeresen részt vettem a Választmány ülésein, ez alól csak 1(2) kivétel van,                       

mely(ek)et most memóriám gyengesége miatt nem tudok dátum(ok)hoz kötni 

● 2015. 11. 03i HÖKös csapatépítésen részt vettem 

● 2015. 11. 24i rendkívüli küldöttgyűlésen részt vettem 

● 2015. 11. 09i Tisztségviseői ülést sajnos előre nem látható okok miatt ki kellett                         

hagynom 

● 2015. 11. 20án tartott a KGynál kötetlenebb Alapszabályozó ülésen részben részt                     

vettem 

Szabó Áron: 

● 2015.10.19 Választmány ülésén részt vettem. 

● 2015.10.21 TTK DÖK alakuló Küldöttgyűlésén szavazatszámlálóként részt vettem. 

● 2015.11.09. A Tisztségviselői ülésen részt vettem. 

● 2015.11.24 TTK HÖK rendkívüli Küldöttgyűlésén részt vettem 

A fent említett programokon kívül segítettem az új tisztségviselők átvételi, illetve titoktartási                       

szerződésének megírásában, belépőkártyák kiadásában. A jelenléti íveket a változásoknak                 

megfelelően frissítettem, illetve a tisztségviselői adatokat tartalmazó táblázat megújításában                 

is segítettem. Az EB részemről egy új levelezőlistát (TTK HÖK Koordinátorok) is kezelésbe                         

vett, amelyet az informatikus adott át.  

Őri Bálint: 

A legutóbbi rendes Küldöttgyűlés óta sajnos csak két alkalommal tudtam jelen lenni a                         

Választmány ülésein, ennek oka, hogy az adott időpontban még órám van a Pedagógiai és                           

Pszichológiai Kar épületében. A november 24i rendkívüli Küldöttgyűlésen és az ezt                     

megelőző Alapszabállyal kapcsolatos egyeztetésen is részt vettem, ugyanígy a november 9én                     



tartott Tisztségviselői ülésen is. A korábbi ciklusból megörököltem az ELTE TTK DÖK                       

ügyeivel való foglalkozást, így az ő üléseikről szóló emlékeztetőket, meghívókat iktatom, a                       

honlap DÖKös részét  amennyire időm engedi  karbantartom, frissítem, erre az illetékesek                         

figyelmét is fel szoktam hívni. 

 

Az elmúlt napokban mind a hárman aktívan részt vettünk az ELTE BárcziTTK Gólyabál                         

szervezésében és lebonyolításában, ez sok időt emésztett fel. Ennek ellenére feladatainkat                     

elláttuk, az ELTE HÖK Küldöttgyűlése felé is beszámoltunk az augusztus óta végzett                       

tevékenységünkről, Részönkormányzatunk működéséről. Az említett dokumentumban sajnos             

akadtak gépelési hibák, amelyekért ezúton kérünk elnézést. 

Budapest, 

2015.11.28 


